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Upraveno ze Slova života 

od Patrizie Mazzolaové a týmu

SLOVO

ŽIVOTA

«Ale Bůh nás neustále volá, abychom 

v sobě nechali zazářit jeho světlo 

a dokázali se pozorně dívat na lidi 

a události tak, abychom zahlédli 

výšivku prozářenou světlem.»

(1Sol 5,5)

«Vy všichni jste synové 

světla a synové dne. 
Nepatříme noci ani temnotě.».

«Máme usilovat o to, abychom 

neustále činili rozhodnutí, která nás 

přivedou ke znovuzrození, rozhodnutí 

přejít z temnoty ke světlu.» 

«Bůh je světlo a mohou ho najít ti, 

kdo ho hledají s upřímným srdcem.»

«Světlo bylo odjakživa 

symbolem života. 

«Je třeba pěstovat bližší 

a opravdovější vztah s Bohem, 

hlouběji se ponořit do svého srdce, 

nacházet chvíle pro rozhovor s ním 

formou modlitby, uvádět do života 

jeho slovo, které právě toto světlo 

rozsvěcuje.»

«Křesťan žije ve světě, proto 

má odpovědnost, poslání 

vůči všem lidem: být světlem, 

které osvětluje. 

Každý den očekáváme svítání jako 

předzvěst nového začátku.»

«Někdy si můžeme i zvyknout žít 

v temnotě svého srdce nebo se 

spokojit s mnoha umělými světly, 

s různými přísliby štěstí tohoto světa.»

You too have this task, and if 

you do not do it, you are as 

useless as salt that has lost 

its flavour or light that has 

become a shadow.

Every Christian’s task, 

therefore, is to let the light 

that dwells in them shine out 

and be the sign of God’s 

presence among people». 

Chiara Lubichová
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«Jak máme žít dobře toto 

Slovo života?»
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